
Ple ordinari Gener 2018 (08/01/2018) 
 
Propostes presentades per l'equip de govern (PDeCAT): 
 
002/18.- Proposta d'aprovació bases de concessió d'ajuts individuals de menjador escolar adreçats a 
infants escolaritzats a la llar d'infants Els Escarlets. 
Votacions: PDeCAT: a favor | ERC: a favor | CUP: en contra 
 
La regidora Africa Masó (PDeCAT) explica que aquestes bases tenen uns criteris similars a les 
que regulen els ajuts de mensualitats de la Llar. 
El grup municipal del CUP hi vota en contra en trobar els ajuts insuficients i creu que s’hauria de 
reduir directament els preus dels menjadors. 
 
003/18.- Aprovació, si s'escau, proposta de la Comissió de Nomenclàtor per donar nom a diversos 
espais públics. 
Votacions: PDeCAT: a favor | ERC: a favor | CUP: a favor 
 
L’alcalde (PDeCAT) exposa que s’ha de donar nom a dos espais: la sala restaurant de l’Espai la 
Pineda com a Sala de les cuineres i l’aparcament situat entre el carrer Carme Rius i la Avda. de 
Girona com a Aparcament de Rocapruna. 
Tots els grups municipals hi estan a favor. 
 
004/18.- Proposta d'aprovació Pla estratègic de subvencions 2018 - 2020. 
Votacions: PDeCAT: a favor | ERC: a favor | CUP: abstenció 
 
L’alcalde (PDeCAT) explica que es tracta d’un document marc de caràcter general d’obligat 
compliment per part de les administracions que concedeixen subvencions a entitats. 
El grup municipal de la CUP celebra que hi hagi subvencions però s’absté al no estar d’acord amb 
algunes de les que es donen.  
 
005/18.- Proposta aprovació text refòs Pla Especial Urbanístic per implantació d'un càmping a Can 
Bora de Constantins. 
Votacions: PDeCAT: a favor | ERC: abstenció | CUP: abstenció 
 
L’alcalde (PDeCAT) exposa que ja es va fer l’aprovació inicial i provisional d’aquest projecte que 
ara es redueix i s’ha de modificar, i que en cas d’aprovació en el ple, s’enviarà a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Girona.  
El grup muncipal de la CUP s’absté per prudència, per tal de valorar el model global dels diferents 
càmpings que s’han projectat a la Vall de Llémena i el tipus de turisme que es vol a l’entorn. 
El grup municipal d’ERC s’absté a l’espera del que decideixi la Comissió Territorial d’Urbanisme de 
Girona. 
 
006/18.- Aprovació, si s'escau, informe seguiment PAES. 
Votacions: PDeCAT: a favor | ERC: a favor | CUP: a favor 
 
El regidor Anton Sunyer (PDeCAT) explica que el Pla d’Acció d’Energia Sostenible (PAES) recull 
totes les accions que permeten arribar al 20% d’estalvi subscrit pel Pacte d’Alcaldes i que a partir 
d’ara l’informe de seguiment del Pla s’ha de fer periòdicament cada dos anys. També detalla que 
s'ha complert amb un 60% d'implantació de les mesures que figuren en el PAES. 
Tots els grups municipals hi estan a favor. 
 
 
 
 
 



Propostes presentades per CUP 
 
008/18.- Moció per l'adequació amb criteris energètics dels edificis públics de Sant Gregori així 
com propiciar, incentivar i ajudar amb aquesta mateixa adequació els edificis privats. 
Votacions: PDeCAT: a favor | ERC: a favor | CUP: a favor 
 
S’exposa la moció. 
Tots els grups municipals hi estan a favor. 
 
 
 
 


